

The Al Jouf Cement Company is committed to manufacturing consistent high-quality clinker & cement products, which meet the valued quality expectations of the customers in an environmentally friendly manner with efficient processes aimed at optimum use of energy sources.

We are committed to implementing, maintaining, and continually improving the effectiveness of our Integrated Management system in accordance with ISO 9001:2015, ISO 50001:2018, ISO14001:2015, ISO 45001:2018 and API Specs Q1 requirements.

It is appropriate to our purpose, context, and provides a framework for Quality, Environmental, Safety and Energy Management objectives, which includes the commitment to satisfy all legal, regulatory and other applicable requirements.

The approach and commitments of Al Jouf Cement Company are to satisfy the integrated functions applied to the context of it organization, but limited to the following:

Continual improvement

AJCC Commit and practices. Continual improvement is essential for organizations to stay competitive, adapt to the changes in the business environment, and meet the evolving needs and expectations of stakeholders.

By implementing a systematic approach to continual improvement, organizations can drive innovation, reduce waste, enhance efficiency, and achieve sustainable growth and success.

Prevention of Pollution

AJCC is committed to adopting the latest control systems and processes in place to prevent environmental pollution and respond to emergencies related to environmental and energy management, and to respond to environmental emergencies and human safety in an environmentally and human-friendly manner.

Comply with legal and other requirements

We are committed to comply with all statutory, regulatory requirements and other obligations which are applicable to its operations, particularly the manufacturing of cement products, environmental and Energy management systems.

Framework for objectives and targets

The framework of the IMS system of AJCC is committed to comply with its objective for enhancing customer satisfaction, quality of products, and improving processes, reducing environmental impact of pollution & improving sustainability, improving energy performance and efficiency.

Providing the availability of information and necessary resources to achieve objectives and energy efficiency targets.

Customer Requirements

AJCC is committed to supplying high-quality cement products and services to customers which meet their requirements and expectations, and eventually has an efficient communication channel & process which addresses customer concerns in a timely manner.

Stakeholders

AJCC is committed and understands the requirements of interested parties and complies with the requirements of all its Stakeholders, individuals and groups including customers, employees, suppliers, regulators, shareholders, and the community, for its activities for a mutual business relationship and supports the procurement and design of energy-efficient products & services that impact the energy performance.

Professional Teamwork & Employees

AJCC is committed to managing the organization through continually training & Implementing the latest technologies in our business to effectively operate and maintain our processes for optimum productivity and quality products.

Employees & Operational Excellence

AJCC is committed to developing a sense of belonging by incorporating employees in the planning, development and changes of processes and facilities for their outputs, updating all relevant IMS documentation for traceability of continual improvement.

For objectives, plans and KPIs through audits, including identification and management of all risks& opportunities that impact performance.

تلتزم شركة أسمنت الجوف بتصنيع منتجات الكلنكر والأسمنت عالية الجودة والمتنافسة، والتي تلي توقعات الجودة القيمة للعملاء بطريقة صديقة للبيئة وعمليات تتسم بالكفاءة وتهدف إلى الاستخدام الأمثل لمصادر الطاقة.

نحن ملتزمون بتطبيق وصيانة والتحسين المستمر لفعالية نظام إدارتنا المتكامل وفقاً لمتطلبات ISO 9001:2015 و ISO 50001:2018 و ISO14001:2015 و ISO 45001:2018 ومواصفات API Q1.

تناسب هذه السياسة مع غرضنا وسياقنا وتوفر إطاراً لأهداف إدارة الجودة والبيئة والسلامة والطاقة، والذي يتضمن الالتزام بتلبية جميع المتطلبات القانونية والتنظيمية والمتطلبات الأخرى المعمول بها.

يمثل نهج والالتزامات شركة أسمنت الجوف في تلبية الوظائف المتكاملة المطبقة في سياق تنظيمها والتي تقتصر على ما يلي:

التحسين المستمر

تلتزم شركة أسمنت الجوف وتطبيق التحسين المستمر، وهو أمر ضروري للمؤسسات للحفاظ على قدرتها التنافسية، والتكيف مع التغيرات في بيئة الأعمال، وتلبية الاحتياجات والتوقعات المتطورة لأصحاب المصلحة.

ومن خلال تطبيق نهج ممنهج للتحسين المستمر، يمكن للمؤسسات دفع الابتكار، وتقليل الهدر، وتعزيز الكفاءة، وتحقيق النمو والنجاح المستدام.

منع التلوث

تلتزم شركة أسمنت الجوف وتتبنى أحدث أنظمة وعمليات التحكم المعمول بها لمنع التلوث البيئي والاستجابة لحالات الطوارئ المتعلقة بالإدارة البيئية وإدارة الطاقة والاستجابة لحالات الطوارئ البيئية وسلامة الإنسان بطرق صديقة للبيئة والإنسان.

الامتثال للمتطلبات القانونية وغيرها

نحن ملتزمون بالامتثال لجميع المتطلبات القانونية والتنظيمية والالتزامات الأخرى التي تنطبق على عملياتها، وخاصة تصنيع منتجات الأسمنت، والأنظمة البيئية وأنظمة إدارة الطاقة.

إطار العمل للأهداف والغايات

يلتزم إطار نظام الإدارة المتكامل (IMS) لشركة أسمنت الجوف بتحقيق هدفه المتمثل في تعزيز جودة المنتجات لتحسين رضا العملاء والعمليات، والحد من التأثير البيئي للتلوث وتحسين الاستدامة، وتحسين أداء وكفاءة الطاقة.

توفير المعلومات والموارد اللازمة لتحقيق الأهداف وغايات تحسين كفاءة الطاقة.

متطلبات العملاء

تلتزم شركة أسمنت الجوف بتوريد منتجات أسمنت عالية الجودة للعملاء، تلبية متطلباتهم وتوقعاتهم، وفي النهاية لديها قنوات اتصال فعالة و أطر ممنهجه تعالج شئون العملاء في الوقت المناسب.

أصحاب المصلحة

تلتزم شركة أسمنت الجوف وتتقمم متطلبات الأطراف المهتمة وتمثل لمتطلبات جميع أصحاب المصلحة لديها، الأفراد والجماعات، بما في ذلك العملاء والموظفين والموردين والجهات التنظيمية والمساهمين والمجتمع لأنشطتها من أجل علاقة عمل متبادلة ودعم وتصميم المنتجات والخدمات الموفرة للطاقة والتي تؤثر على كفاءة الطاقة.

فريق العمل الاحترافي والموظفون

تلتزم شركة أسمنت الجوف بإدارة المؤسسة من خلال التدريب المستمر وتطبيق أحدث التقنيات في أعمالنا لتشغيل وصيانة عملياتنا بفعالية لتحقيق الإنتاجية المثلى والمنتجات عالية الجودة.

الموظفون والتميز التشغيلي

تلتزم شركة أسمنت الجوف بتنمية روح الانتماء من خلال إشراك الموظفين في التخطيط والتطوير والتغيرات في العمليات والمرافق لمخرجاتهم وتحديث جميع وثائق نظام الإدارة المتكامل (IMS) ذات الصلة لتتبع التحسين المستمر.

فيما يتعلق بالأهداف والخطط ومؤشرات الأداء الرئيسية (KPIs) من خلال عمليات التدقيق، بما في ذلك تحديد وإدارة جميع المخاطر والفرص التي تؤثر على الأداء.

Eng. Bakr Bin Atif Sindi
Chief Executive Officer (CEO) & MD

م. بكر بن عاطف سندي
العضو المنتدب و الرئيس التنفيذي